
Geacht college, 

Maandagavond 6 mei 2024 hebben wij, tijdens de door de gemeente Assen georganiseerde 
informatiebijeenkomst, kennisgenomen van uw plannen over de herinrichting van de 
Beilerstraat-Zuid. Het toegepaste proces, de verstrekte informatie en de voorgestelde 
herinrichting is voor ons aanleiding om deze brief op te stellen. Graag willen wij u enkele vragen 
voorleggen over zowel proces als inhoud. 

Het toegepaste proces. 
De aankondiging van de herinrichting van de Beilerstraat-Zuid was nagenoeg voor iedereen een 
grote verrassing. De summiere en te late melding aan ons van Peter Veldman via de mail op 24 
april jl. én de publicatie in de Asser Courant op woensdag 1 mei 2024 met de vermelding van een 
informatieavond op 6 mei 2024 én de sluitingsdatum voor reacties tot 10 mei 2024 geeft het 
gevoel van een (te) grote urgentie en veel te krappe (reactie)termijnen. Naar onze mening past dit 
niet bij een overheid die de mening van de burger serieus wil nemen. 

Onze voorkeur gaat uit naar een proces waarin betrokken bewoners en andere stakeholders 
vooraf in de gelegenheid worden gesteld ideeën en oplossingen aan te dragen, welke direct 
afgewogen en vertaald zouden kunnen worden in een concept-ontwerp. Daarmee wordt 
passend gebruik gemaakt van de creativiteit alle betrokkenen en medeverantwoordelijkheid in 
het uiteindelijke ontwerp. 

Onze vraag is: Ziet u mogelijkheden en bent u bereid het proces zodanig aan te passen, dat 
alsnog recht gedaan kan worden aan de inbreng van betrokken inwoners? 

De verstrekte informatie. 
De verstrekte informatie via de link (https://www.assen.nl/fietsstraat-beilerstraat) en het 
beschikbare informatiemateriaal op de informatieavond gaf een goed beeld van de plannen over 
Beilerstraat-Zuid. Wat echter ontbrak was de uitwerking van de effecten voor de Port Natalweg 
en de Beilerstraat-Noord; in welke mate zal de verkeersdrukte hier toenemen? Ook misten wij 
een toelichting van de herinrichting van de Beilerstraat-Zuid in een brede context, terwijl u wel 
schrijft ‘In de toekomst is het niet meer mogelijk om vanaf de Europaweg-Zuid via de Beilerstraat 
naar de Zuidersingel en Dr. Nassaulaan te rijden en andersom’. Volledige informatieverstrekking 
kan zicht geven op de samenhang van alle voorgenomen aanpassingen in (de herinrichting van) 
het wegennet en de verkeersstromen in Assen. Dat kan leiden tot meer begrip en stelt inwoners 
in de gelegenheid voor- en nadelen voor de stad als geheel af te kunnen wegen. Dit had wellicht 
(deels) de zorgen van de bewoners van de Port Natalweg én de Beilerstraat-Noord kunnen 
wegnemen. 

Onze vraag is: Ziet u mogelijkheden om betrokken inwoners volledig te informeren zoals 
bovenstaand bedoeld, zodat er een echte dialoog kan ontstaan over de toekomst van de 
verkeerssituatie in onze stad? 

De herinrichting. 
Wij vermoeden dat direct aanwonenden van de Beilerstraat-Zuid geen grote bezwaren hebben 
tegen deze herinrichting. Dat ligt anders voor de bewoners van de Port Natalweg én de 
Beilerstraat-Noord én mogelijk andere bewoners van Assen Oud-Zuid; zij zijn geïrriteerd zijn over 
de mogelijke nadelige effecten van deze herinrichting en het ontbreken van een toekomstvisie. 
De bewoners van de Port Natalweg hebben zich inmiddels verenigd en zullen zelfstandig contact 
met u zoeken. 



 

Samengevat zijn wij van mening dat de gemeente Assen met deze plannen de burger 
onvoldoende heeft betrokken bij de herinrichting en een actieve dialoog uit de weg is gegaan. 
Het gevoel dat er geen weg terug meer is, gelet op de korte termijnen, overheerst bij menigeen en 
dat zou toch niet moeten…… 

 

Met een hartelijke groet, 

Alex Middelburg, 
secretaris VAOZ 


